
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr IX/2024 

IX Sesja w dniu 20 listopada 2024  

Obrady rozpoczęto 20 listopada 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:56 tego samego 

dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/60055/ixasesjaaradyagminya%C5%82%C4%99kaa

opatowskaawadniua20alistopadaa2024aragodza1000.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 15radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Siódme  posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 18 września 2024 roku o godz. 11:00 

otworzyła Przewodnicząca Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis,  

- Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

- Tomasz Jerczyński – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony           

  Środowiska, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica,    

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska na rok 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów oraz określenia zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka 

Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Raków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  

w miejscowości Opatów. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, 

Ryszard Wierzba 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z ostatniej sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 



do wglądu przed sesją. Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania protokołu z obrad 

poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Osada 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – Katarzyna Szczepańska, która przedstawiła 

informację o działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok /31:50 – 49:53 minuta transmisji/.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr IX/ 44 /2024 w sprawie  zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 



Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, 

Ryszard Wierzba 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040 /51:11 – 1:01:11 minuta 

transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

W tym momencie /1:02:12 minuta transmisji/ z przyczyn technicznych ogłoszono 

pięciominutową przerwę. 

  

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr IX/ 45 /2024 w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, 

Ryszard Wierzba 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek która wyjaśniła, iż stawki podatku ustalono na 

posiedzeniu wspólnym komisji w dniu 8 listopada br. ze wzrostem o 2,7 %. 

Idąc dalej głos zabrała Radna Magdalena Osada która podkreśliła, iż na posiedzeniu 

wspólnym komisji, przegłosowano większością głosów najniższą z możliwych propozycji 

podwyżek tego podatku i to jest 2,7%. Kolejną propozycją było 5% i 10%. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż zgadza się ze słowami 

przedmówczyni Radnej Magdaleny Osady. Na ostatnim spotkaniu z włodarzami gmin, gdzie 

wspomniano o wstępnie ustalonych stawkach podatkowych w większości padły słowa, iż 

dużo ryzykujemy odnosząc się do gospodarności i funkcjonowania.  

Idą dalej głos zabrała ponownie Radna Osada, która dopowiedziała, dlaczego zapadła  min. 

taka decyzja radnych  w kwestii podniesienia podatku, ponieważ komisja rozważała również 

nieściągnięte zaległości, które gmina ma w podatku od nieruchomości. 



Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, 1 „wstrzymujący” podjęła uchwałę Nr IX/ 46 /2024 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mieczysław 

Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Nawrocki 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska na rok 2025. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który odczytał pozytywną opinię Wielkopolskiej Izby 

Rolniczej w sprawie projektu obniżenia stawek podatku rolnego na 2025 rok z kwoty 86,34  

zł. do kwoty 82,85 zł. Wzrost podatku w stosunku do roku poprzedniego jest o 2,7%.   

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, 2 „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr IX/ 47 /2024 w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku 

rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska na rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Olbrych, Mieczysław Skotnik 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów oraz określenia zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż tak jak wcześniej ustalono ustawa z dnia 12 

stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych daje możliwość wprowadzenia na terenie 

gminy opłaty od posiadania psów określenia zasad jej poboru, wysokości i terminów płatności 

a także wprowadzenia zwolnień innych niż wymienione. Ostateczna decyzja była w 100 % 



przez Rada Gminy Łęka Opatowska podjęta  na posiedzeniu 6 listopada br. Wobec czego 

Rada Gminy wraz z Wójtem Gminy wnioskuje o uchylenie omawianej uchwały. 

Dodatkowo podkreślił, iż liczy że nie będzie takiej przykrej sytuacji na terenie gminy  o 

pogryzieniu dziecka czy dorosłego mieszkańca przez jakiegokolwiek psa. Bo każdy właściciel 

danego czworonoga powinien za niego wziąć obowiązek i odpowiedzialność i wiedzieć co się 

z nim w danej chwili dzieje. Ma nadzieję że nie będzie trzeba w połowie roku wnioskować i 

pochylać się nad tym tematem oraz wracać do pewnych rzeczy. Zwrócił uwagę, na fakt, iż 

decyzja Rady Gminy, która za chwileczkę w głosowaniu zapadnie zwalnia Państwa Sołtysów 

z obowiązku poboru tejże opłaty na terenie naszej gminy.  

Idąc dalej głos zabrała Radna Magdalena Osada, która dodała, iż czekamy na rozwiązania 

prawne, bo może być tak, że wszystkie psy będą czipowane i do tematu trzeba będzie wrócić.  

To jest tymczasowe. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż zgodzi się z kwestiami prawnymi, 

ale ponadto zauważył, że wszystko aktualnie jest wycofywane. Obecnie rządzący najpierw 

przyjęli kwestie gospodarki śmieciowej wczoraj ogłoszono, że po wyborach prezydenckich 

zamrażają kwestie dopłaty za energię elektryczną. Więc na pewno w przyszłym roku odgórne 

uwarunkowania systemowe nie będą załatwione w kwestii czipowania czy kastracji czy 

jeszcze innych decyzji związanych z czworonogami.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 

głosami „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr IX/ 48 /2024 w 

sprawie uchylenia uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 18 

listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz określenia 

zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Agata Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Adamski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marian Pacyna, Mateusz Sroka 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2025. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który wyjaśnił, iż projekt uchwały był omawiany 

szczegółowo na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy w dniu 6 listopada 2024 

r. Wymagane konsultacje społeczne odbyły się w Rządcówce, gdzie przyjechało trzech 

przedstawicieli z trzech organizacji z terenu gminy. Roczny Program Współpracy Gminy 

Łęka Opatowska z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok dotyczy w głównej mierze 



kwestii współpracy jak i finansowania. Do priorytetowych zadań publicznych Gminy w 2025 

r. należą zadania w zakresie:  

1 kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego,  

2 wspierania i upowszechniania kultury fizycznej,  

3 pomoc społeczna, w tym:  

a) pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz wyrównywania szans tych 

rodzin i osób,  

b) działalność na rzecz osób niepełnosprawnych,  

c) działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym.  

Roczny Program Współpracy z organizacjami pozarządowymi obowiązuje: od 1 stycznia 

2025 r. do 31 grudnia 2025 r.  Na realizację programu w 2025 r. planowane jest przeznaczenie 

środków w kwocie  730 000,00 zł w tym:  

- Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej – 270 000,00 zł.  

- Kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego – 40 000,00 zł.  

- Pomoc społeczna - 420 000,00 zł.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”  podjęła uchwałę  Nr IX/ 49 /2024 w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na 

rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, 

Ryszard Wierzba 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Raków. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony           

Środowiska – Tomasz Jerczyński, który wyjaśnił iż temat uchwały był omawiany na ostatnim 

posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Następnie odczytał uzasadnienie uchwały: „Decyzją Wójta Gminy Łęka Opatowska znak 

BGK.6730.20.2023 z dnia 9 listopada 2023r. grunt ten został przeznaczony na poszerzenie 

drogi wewnętrznej o 1,5m, pozostały teren na inwestycję polegającą na budowie dwóch 

budynków mieszkalnych jednorodzinnych z garażami w zabudowie mieszkaniowej 

jednorodzinnej.  

W związku z planowaną inwestycja niezbędnym stało się poszerzenie istniejącej drogi 

gruntowej.  

Właściciele działki będącej przedmiotem uchwały wyrażają wolę jej przekazania w formie 

darowizny na rzecz Gminy Łęka Opatowska oraz pokrycia wszelkich kosztów notarialnych.  



W związku z powyższym niezbędne jest podjęcie przez Radę Gminy Łęka Opatowska 

niniejszej uchwały”. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”  podjęła uchwałę  Nr IX/ 50 /2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

w formie darowizny nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Raków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, 

Ryszard Wierzba 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Opatów. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony           

Środowiska – Tomasz Jerczyński, który wyjaśnił iż temat uchwały był omawiany na ostatnim 

posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Następnie odczytał uzasadnienie uchwały: „ Przedmiotowa uchwała dotyczy wyrażenia zgody 

na odpłatne nabycie do gminnego zasobu nieruchomości od osoby fizycznej nieruchomości 

gruntowej położonej w Opatowie przy ulicy Kępińskiej, w obrębie Opatów, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka nr 371/12 o pow. 0,0187 ha. W związku z zamiarem 

zapewnienia terenu dla podopiecznych Rodzinnego Domu Pomocy oraz poprawy warunków 

zagospodarowania przestrzeni wokół obiektów COM-u oraz RDP- u zaistniała konieczność 

nabycia nieruchomości sąsiadującej. Przedmiotowa nieruchomość będzie rezerwą terenu dla 

ewentualnych inwestycji mającej na celu zaspokojenie potrzeb podopiecznych wymienionych 

wyżej instytucji.  

Dla realizacji celu publicznego gmina podejmuje starania o nabycie do gminnego zasobu 

nieruchomości, gruntów przeznaczonych na cel publiczny. Jak stanowi ustawa o samorządzie 

gminnym do właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach 

majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, w tym między innymi rada 

gminy postanawia o wyrażeniu zgody na nabycie nieruchomości na własność gminy”.  

Wójt Gminy Łęka Opatowska przedkłada niniejszy projekt uchwały o wyrażenie zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej opisanej w powyżej”.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”  podjęła uchwałę  Nr IX/ 51 /2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w miejscowości Opatów.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, 

Ryszard Wierzba 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji  

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy, która odczytała pismo z Urzędu 

Skarbowego w Kępnie dotyczące analizy złożonych oświadczeń majątkowych.  

 

Następnie Wójt Gminy zabrał głos, który poinformował i pogratulował Przewodniczącej 

KGW w Szalonce jak i Pani Sołtys wsi Szalonka wyniku konkursu „Wielkopolska wspiera 

Gospodynie Wiejskie” w Departamencie Rolnictwa i Rozwoju Wsi Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego. Koło otrzymało dofinansowanie na 

maksymalnym poziomie w wysokości 6 tyś. zł. na projekt „Zakup strojów wizytowych oraz 

zestawów do prezentowania posiłków dla KGW w Szalonce”. KGW było jednym z terenu  

Gminy Łęka Opatowska, które złożyło stosowny wniosek w Urzędzie  Marszałkowskim 

Województwa Wielkopolskiego.  

Idąc dalej Wójt Gminy odpowiedział na pytanie zadane przez Sołtysa miejscowości Lipie na 

ostatnim posiedzeniu sesji w kwestii możliwości zamontowania półrogatek na przejeździe 

między Łęką Opatowską a Rakowem.  

Następnie poinformował, że jest złożony gotowy projekt na rozbudowę oczyszczalni ścieków 

to co Pani Skarbnik wspomniała jest możliwość pozyskania pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. Wykonawca główny robi wszystko, aby jeszcze na początku 

grudnia zamknąć kwestię związaną z realizacją tej inwestycji.  

Idąc dalej głos zabrał Sołtys wsi Łęka Opatowska – Krzysztof Rogalewski, który serdecznie 

podziękował Panu Wójtowi jak i pracownikom Urzędu Gminy a w szczególności 

pracownikom Referatu Promocji za zgłoszenie Sołectwa Łęka Opatowska do konkursu 

Aktywna Wieś Wielkopolska, a co za tym idzie otrzymanie nagrody  z rąk Wicemarszałka 

Województwa Wielkopolskiego. Jest to wielki zaszczyt i duma ale również i nagroda dla 

mieszkańców Łęki Opatowskiej a przede wszystkim przedstawicieli prężnie działających 

organizacji. Dzięki dobrej współpracy z Panem Wójtem jak i pracownikami Urzędu Gminy 

udało się zrealizować wiele projektów z Wielkopolskiej Odnowy Wsi min. rozbudowa i 

modernizacja sanitariatów z korytarzem, wymiana stołów na sali OSP , remont sikawki 

strażackiej oraz zadaszenia.  

Następnie głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony           



Środowiska – Tomasz Jerczyński, który przekazał, iż dużo było pytań odnośnie organizacji 

ruchu. W piątek otrzymał projekt organizacji ruchu w miejscowości Szalonka i Siemianice ul. 

Żabia. W tym tygodniu zostaną zamówione znaki i jak przyjdą to prawdopodobnie w ciągu 

miesiąca są w stanie to zrealizować. Dodatkowo jest w trakcie opracowania projekt 

organizacji ruchu na ulicę Parkową w Łęce Opatowskiej gdzie przy tej okazji będą zakupione 

znaki, które tam są potrzebne po ustaleniu.  

Idąc dalej Radny Sroka zabrał głos i powiedział, iż nie zada pytania bo Pan Kierownik 

wyprzedził Go z odpowiedzią, teraz wie co odpowiadać mieszkańcom.  

Jako kolejna głos zabrała Radna Rybak, która spytała na jakim etapie jest budowa DINO w 

Siemianicach? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż konkretną odpowiedź to uzyskano by w samym DINO.  

Sprawa  w jakimś stopniu półtora tygodnia temu stanęła w punkcie zwrotnym a mianowicie 

były ustalenia obecnego Sołtysa wsi Siemianice  Pana Filipa z Panem Jarkiem i były tam 

prowadzone rozmowy z właścicielem gruntu obok Motelu Wielkopolskiego w Siemianicach 

na terenie którego ma powstać DINO. Uzgodnienia dotyczące z obecną właścicielką a DINO 

już były na dość zaawansowanym i daleko idącym etapie, bo była umowa przedwstępna i ona 

nadal jest. Natomiast sprawy ugrzęzły w kontekście działki obok a konkretnie linii średniego 

napięcia, która tam przebiega. W DINO trwają do końca miesiąca rozmowy i ustalenia, aby 

uzgodnić i zaakceptować konkretne  rozwiązanie. Podkreślił, iż zależy Mu tak samo jak i 

mieszkańcom Siemianic, aby DINO w Siemianicach powstało przy planowanym węźle, który 

w przyszłym roku rozpocznie swoją budowę. Zarząd DINO w jakimś stopniu nie chce 

rezygnować z budowy, bo podpisana umowa przedwstępna z obecną właścicielką  Motelu 

Wielkopolskiego jest dla nich wiążąca i mają teren. Kwestia linii średniego napięcia jest w 

zawieszeniu. Do końca miesiąca ma nadzieję, iż sprawa się wyjaśni.   

Jako kolejny głos zabrał Radny Kamil Wesołowski, który spytał  jak wygląda sytuacja 

budowy lewoskrętu w Piaskach? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż ma zapewnienie z ostatnich rozmów Pana Dyrektora z początku 

miesiąca listopada, iż jak tylko będzie uzgodniona i załatwiona sprawa ZRID udzieli 

odpowiedzi.  

Następnie zaproponował Radnemu Wesołowskiemu jak i Pani Sołtys miejscowości Piaski, 

aby po posiedzeniu sesji wspólnie zadzwonić do Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg i 

Autostrad w celu uzyskania aktualnej informacji.  

Następnie głos zabrał Radny Pacyna, który spytał „Czy w szkole w Łęce Opatowskiej jest już 

tradycją, że podczas opadów jest rozkładanie szmat i wanien?” 

Wójt Gminy odpowiedział, iż czy staje się to tradycją tego nie wie. Zdaje sobie sprawę, że 

mowa jest o tym jednym świetliku wzdłuż którego powstał problem w którym dzieje się 

sytuacja. Ten świetlik w całości ma być wymieniony przy termomodernizacji , na której 

decyzję czeka i nie ukrywa, że jest sam zły na kwestię związaną z tym, że swego czasu przy 

borykaniu się wymogom Pani Konserwator Zabytków przy remoncie dachu,   ten świetlik nie 

został wtedy wymieniony a mógł być. I liczy że ta termomodernizacja, która na tę chwilę jest 

szacunkowo wyceniona na ponad 1,5 miliona zł., że spełni oczekiwania i w pierwszej 

kolejności ten nieszczęsny świetlik będzie wymieniony.  



Idąc dalej głos zabrała Sołtys wsi Piaski – Anna Pietras, która na prośbę Pani Kaczorowskiej 

z miejscowości Piaski zgłosiła nieświecąca lampę  przy jej zabudowaniach.  

Jako kolejna głos zabrała Z-ca Wójta Gminy /Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak, która 

poinformowała, iż wszelkie awarie dotyczące oświetlenia ulicznego należy zgłaszać w 

sekretariacie Urzędu Gminy.  

16. Zakończenie obrad IX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 11.56 zamknęła 

obrady IX sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Katarzyna Szczepańska 
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